
Protokół Nr XI/2019 
z obrad sesji Rady Miejskiej w Sędziszowie 

z dnia 11 lipca 2019 roku 
 

Otwarcia obrad sesji nadzwyczajnej dokonał Przewodniczący Rady Miejskiej Adam Mysiara. 
Powitał wszystkich zebranych na obradach. 
Na podstawie listy obecności stwierdził iż obecnych jest 14 radnych, co stanowi wymagane 
quorum do podejmowania prawomocnych uchwał. 
Na sekretarza obrad powołał radnego Wiktora Tabor – wyraził zgodę. 
Głosowanie 
12 głosów – za  
1 głos – wstrzymujący się 
Odczytał proponowany porządek obrad: 

1. Otwarcie sesji, stwierdzenie quorum. 
2. Powołanie sekretarza obrad. 
3. Przyjęcie porządku obrad. 
4. Uchwały dotyczące gospodarki odpadami komunalnymi: 
1) w sprawie wyboru metody ustalenia opłaty za gospodarowanie odpadami 

komunalnymi oraz ustalenia stawki opłaty, 
2) w sprawie ustalenia stawek opłat za pojemnik o określonej pojemności, 
3) w sprawie ustalenia rocznej ryczałtowej opłaty za gospodarowanie odpadami 

komunalnymi od domków letniskowych lub od innej nieruchomości wykorzystywanej 
na cele rekreacyjno – wypoczynkowe, 

4) w sprawie zmiany w uchwale Nr XXXIV/234/2017 Rady Miejskiej Sędziszów z dnia 
31 sierpnia 2017r. w sprawie określenia szczegółowego sposobu i zakresu świadczenia 
usług w zakresie odbierania odpadów komunalnych od właścicieli nieruchomości i 
zagospodarowania tych odpadów w zamian za uiszczoną przez właściciela 
nieruchomości opłatę za gospodarowanie odpadami komunalnymi. 

5. Uchwała w sprawie ustalenia stawki opłat za korzystanie z przystanków 
komunikacyjnych usytuowanych w pasie dróg publicznych znajdujących się na terenie 
gminy Sędziszów. 

6. Uchwała zmieniająca uchwałę własną Nr XLVI/315/2018 Rady Miejskiej Sędziszów z 
dnia 04 września 2018r. w sprawie przyjęcia Regulaminu dostarczania wody i 
odprowadzania ścieków dla Gminy Sędziszów. 

7. Uchwała w sprawie nadania godności „Zasłużony dla Gminy Sędziszów”. 
8. Uchwała w sprawie zmian w WPF na lata 2019 –  2030. 
9. Uchwała w sprawie zmian w budżecie na 2019 rok. 
10. Zamknięcie obrad.  

Głosowanie 
14 głosów - za 
Ad. 4 
Pan Przewodniczący 
- odczytał projekt uchwały w sprawie wyboru metody ustalenia opłaty za gospodarowanie 
odpadami komunalnymi oraz ustalenia stawki opłaty, 
Radna B. Wójcik 
- w kalkulacji są dwa założenia dla odpadów segregowanych, dla 90% i 100%, czy mogę 
otrzymać rzeczywiste wyliczenia wywozu nieczystości. Ile osób segreguje a ile nie. 
Pani A. Grzybowska 
- na pierwszej stronie analizy jest diagnoza: 



Mamy w systemie 10.816 mieszkańców z tego deklaracje na segregację odpadów złożyło 
1898osób co stanowi 17,53%  a na niesegregowane 8918 osób co stanowi 82,45%, nowe 
stawki trzeba pomnożyć przez te ilości . Zgodnie z tym co nakładają nowe przepisy musimy 
dążyć do segregacji, taki obowiązek nakładają przepisy unijne. Już zgłaszają się mieszkańcy i 
zmieniają deklaracje.  
Pan Burmistrz 
- przy wyższych stawkach które Rada ma przedłożone tak w gminach jak i powiatach czy 
województwach ludzie masowo zmieniają deklaracje na odpady segregowane. W gminach 
naszego powiatu gdzie przyjęto 70% odpadów segregowanych i 30% niesegregowanych już 
im zaczyna brakować pieniędzy. Nowa ustawa która ma wejść od 1 września nie przewiduje 
pojęcia odpady niesegregowane. Proponowane kary za niesegregowane odpady będą od 2 – 4 
krotności stawki za segregowane, nie będzie można składać deklaracji na odpady 
niesegregowane. Obowiązkiem każdego samorządu jest przewidywanie i takie przedkładanie 
radzie kalkulacji aby było najbardziej racjonalnie, optymalnie dla ludzi. Przyjęcie systemu, że 
100% będzie odpadów segregowanych jest właściwe bo za chwilę to wejdzie. Nasze 18zł jest 
niewysokie w porównaniu do innych gmin gdzie ostatnie przetargi to 20zł segregowane a 
ponad 40zł niesegregowane. Uważam że ryzyko jakie podjęliśmy i wysiłek było warto, może 
przypomnę: 
I przetarg ogłosiliśmy w lutym: 
TAMAKX – 4.100.000zł 
Kraków – 4.400.000zł 
Myśmy szacowali na ok. 1.800.000zł, unieważniliśmy przetarg dla dobra mieszkańców, żeby 
walczyć o niższą cenę. 
II przetarg – który na dziś do końca nie jest rozstrzygnięty 
EKOM – 3.222.000zł 
TAMAX – 4.600.000zł 
Stawki które proponujemy odnosimy do oferty EKOM.  
TAMAX odwołał się do KIO w Warszawie, mam nadzieję że przetarg pozytywnie dla nas się 
rozstrzygnie. System musi się bilansować nie możemy zarabiać ani tracić. Staramy się 
zachować szczególną staranność we wszystkich czynnościach  aby na 18 miesięcy zachować 
wartość z tej niższej oferty. 
Radny P. Jaros 
- przypominam zgodnie z ustawą o utrzymaniu czystości i porządku w gminie to Rada ma 
wyłączną kompetencję do podejmowania uchwał w sprawie zmian cen i Rada będzie ponosiła 
odpowiedzialność przed wyborcami. Dlaczego tak późno ogłosił Pan przetarg, skoro 
wiadomo było jakie kwoty mają w gminach. U nas I przetarg 9 maja, Pan zarzuca że używam 
określeń jak niechlujstwo, ale jak można to określić, dlaczego nie ogłosił Pan przetargu 
miesiąc wcześniej, nie stawiałby Pan teraz Rady pod ścianą. Dlaczego obradujemy w formie 
sesji nadzwyczajnej, skoro podaje Pan informację że rozprawa w KIO będzie 12 lipca to 
dlaczego nie normalna sesja później w poniedziałek czy wtorek? 
Dzisiaj ustalimy stawki, umowa z wolnej ręki jest na miesiąc lipiec za 190tys. Burmistrz 
powołuje się na ustawę tzw. Śmieciową że może wejść od 1 września a może się okazać że 
później. Widzę że gmina Sędziszów ma problem i trzeba go rozwiązać. Drugie pytanie 
składowisko odpadów w Borszowicach, przez 17 lat Pana rządów powstały 3 składowiska 
odpadów, w jaki sposób są kontrolowane. Jako Przewodniczący Komisji Rewizyjnej planuję 
kompleksową kontrolę gospodarki odpadami. Jak wygląda sprawa dzierżawy składowiska 
odpadów, na ile lat jest zawarta umowa, jaka wysokość czynszu? 
 Logiczną rzeczą jest jeśli podnosimy stawki dla mieszkańców, firmy podnoszą stawki za 
odbiór odpadów to o ile wzrośnie stawka dzierżawy za wysypisko w Borszowicach od 1 lipca 
2019 roku. Kto się podpisał pod umową dzierżawy ze strony gminy. 



Pan Burmistrz 
- Rada ma kompetencje oczywiście, wg mnie każda rada musi być odpowiedzialna i musi 
rozumieć, że system musi się bilansować. W większości radni rozumieją przychód musi 
równać się wydatkom jakie się ponosi na gospodarkę śmieciową, myślę że po analizie radni 
zrozumieją. 
Radny P. Jaros 
- oczekuję merytorycznych odpowiedzi. 
Pan Burmistrz 
- pytanie dlaczego późno przetarg często się powtarza? Mogliśmy rozpocząć w X – IX 2018 
roku, w gospodarce odpadami wszystko jest tak zmienne, dynamiczne z punktu widzenia 
Urzędu czekaliśmy na najbardziej optymalny moment widząc że nie było konkurencji, jakie 
były koszty. 
Miałem nadzieję że po tylu zgłoszeniach, apelach do Ministerstwa Ochrony Środowiska, że  
państwo bardziej wkroczy w ten system, że zareaguje może rozważy jakieś dopłaty do opłat 
środowiskowych. Teraz do odbioru odpadów RDF trzeba dopłacać 300-400zł od tony żeby 
ktoś odebrał,  Nikt się tym nie zajął wszystko spada na samorządy, nawet ta ustawa przyjęta 
oprotestowana przez organizacje samorządowe nie rozwiąże problemu. Proszę się zagłębić w 
przepisy na czym polega przetarg unijny, ile trzeba przygotować dokumentów ile wydział 
RDG napracował się nad przygotowaniem specyfikacji, procedura trwa 45 dni. W dniu 9 maja 
odbyło się otwarcie ofert, uważam że nie zaczęliśmy późno. Gdybyśmy rozstrzygnęli I 
przetarg to jakie byłyby ceny, ryzykowaliśmy ogłaszając II przetarg żeby ludzie płacili mniej. 
Niełatwo również było wybrać firmę z wolnej ręki na jeden miesiąc, trudno było firmę 
przekonać, ostatecznie odpady są wywożone. 
Dlaczego sesja dziś – po to aby uchwały mogły być ogłoszone w Dzienniku Urzędowym 
Województwa i weszły w życie 1 sierpnia 2019r. za lipiec opłaty są stare i już musimy 
dołożyć ponad 100tys. Po podjęciu dzisiaj uchwały chcemy szybko przekazać do publikacji 
aby po 14 dniach móc naliczyć nowe stawki. 
Umowa na 1 miesiąc z wolnej ręki – wystąpiliśmy do TAMAX żeby wyraził zgodę – 
zaproponowali kwotę 258tys. My mogliśmy podpisać aneks do umowy ale kwota nie mogła 
być zwiększona więcej niż 50%. Szukaliśmy dalej ostatecznie zgodził się EKOM za 195tys. 
Gmina ma problem – wszystkie gminy w Polsce mają problem, zobaczymy jak się 
rozstrzygnie odwołanie w KIO, na dziś nie wiemy. 
Nie da się tego wiązać z wysypiskiem w Borszowicach, bardzo się cieszę że Komisja 
Rewizyjna zajmie się tematem, kontrole są potrzebne. Przepracujecie dokumentację, ciekawy 
jestem waszych wniosków. To też był bardzo trudny temat, była rozprawa w Sądzie, którą 
przegraliśmy. To nie jest proste aby od razu odpowiadać na wszystkie pytania, wy jesteście 
przygotowani a my od razu mamy odpowiadać, przygotujemy się i odpowiemy. Jeśli czegoś 
nie odpowiemy to jest z Waszej strony euforia. 
Radna B. Wójcik 
- to dzielimy się na my i wy, sądziłam że będzie jedność ale Burmistrz nie chce do tego 
dopuścić. 
Radny P. Jaros 
- to że taki podział jest w Radzie to wyłącznie Pan za to odpowiada. 
Pan Burmistrz 
- przez 12 lat udawało się tworzyć jedność, wspaniałe rzeczy robiliśmy, kolejne 4 lata w 
miarę też a teraz nie wiem dlaczego jestem oskarżany że nie dbam o jedność. 
Radny J. Chmielarski 
- niech Pan udziela odpowiedzi na pytania. 
Pan Burmistrz 



- przy kontroli zajmiecie się jaka była umowa, jaka kwota czynszu na pewno dziś na to nie 
odpowiem, 
- firmy podnoszą opłaty to o ile wzrośnie czynsz za dzierżawę wysypiska, na dziś nie wiem o 
ile wzrośnie czynsz, po zbadaniu przedstawicie dokładną analizę Radzie jako Komisja 
Rewizyjna. 
Radny J. Chmielarski 
- radny Jaros zadaje proste pytania a Pan że coś sugeruje, co Pan nie rozumie. Radna Wójcik 
zadała proste pytanie ile ludzi segreguje odpady a ile nie, a Pan pyta co sugeruje. 
Radny R. Dębicki 
- jak będzie faktyczne stan gdy ustawa wejdzie od września, co się zmieni do tego co jest 
teraz, czy nie będzie można deklarować odpadów niesegregowanych? 
Pan Burmistrz 
- na pewno będzie potrzebna segregacja na 5 frakcji, w naszych osłonach mieszczą się po 4 
pojemniki, myślę że na plastik i szkło mogą być obok a wewnątrz na papier i BIO. Jeśli firma 
wywozowa zgłosi że odpady nie są segregowane to musimy określić wysokość stawki od 2 – 
4 krotności za segregowane i stosować kary administracyjne. 
Radny R. Dębicki 
- łatwo segregować w domach jednorodzinnych, nie widzę tego na osiedlach kogo karać. 
Pan Burmistrz 
- Wspólnoty a oni rozliczą na mieszkańców, nie ma gotowego rozwiązania. 
Radny R. Dębicki 
- jeśli będzie 5 frakcji to w zabudowie jednorodzinnej trzeba mieć 5 pojemników. 
Pan Burmistrz 
- pojemniki lub worki, można mieć kompostownik właściwy zgodnie z przepisami, będą 
preferować i tych odpadów BIO się nie oddaje. 
Radny R. Dębicki 
- czy nadal będą stały w miejscach ogólnie dostępnych pojemniki na plastik i szkło? 
Pan Burmistrz 
- tak. 
Radny R. Dębicki 
- czy jesteśmy przygotowani aby było więcej tych pojemników bo teraz już między jednym a 
drugim wywozem odpady leżą obok pojemnika. 
Pan Burmistrz 
- na osiedlach pojemniki stoją przy blokach a tam gdzie stoją w innych miejscach ludzie 
wrzucają różne odpady i nie będą traktowane jako segregowane. Proszę i apeluję aby odpady 
plastikowe zgniatać wtedy więcej się zmieści do pojemnika. 
Radny R. Dębicki 
- nie możemy do tego tak podchodzić że gdzieś tam były inne odpady, nie mogą mieszkańcy 
być karani kosztami i żeby musieli sobie kupować pojemniki, powinniśmy zagęścić te miejsca 
aby było więcej pojemników na plastik i szkło. 
Pan Burmistrz 
- każdy z nas powinien mieć worki lub 5 pojemników, w centralnych miejscach możemy 
dołożyć pojemników, ale nie możemy rozstawiać wszędzie.   
Radny R. Dębicki 
- zakładamy że TAMAX przegra i jest EKOM, co będzie jakie nasze działania w stosunku do 
wysypiska za torami, to jest siedlisko szczurów i os. Sady ma problem.  
Dotychczas wywoził TAMAX i składał plastiki na naszym terenie, jeśli teraz nie będzie 
odbierał od nas odpadów to co będzie to składowisko dla innych gmin? 
Pan Burmistrz 



- zgadza się ta segregacja miała odbywać się wewnątrz hali, linia segregacyjna miała być 
tylko dla nas, kwoty jakie płaciliśmy były preferencyjne, potem zaczęło się źle dziać. 
Wszystko będziemy robić prawnie żeby ten element nie miał takich skutków ubocznych  dla 
Sędziszowa jakie ma od kilku lat. 
Radny R. Dębicki 
- rozumiem że podejmiemy Pan i Rada realne kroki o wycofanie tej inwestycji. 
Radny P. Jaros 
- pragnę zaznaczyć, powołuje się Pan na wydział RDG ja wiem kto tam pracuje i doceniam 
Pani Ania to złoty Naczelnik i ona żadnego błędu nie popełniła ale jak, każdy czeka na hasło 
kiedy zaczynać. Ustawę o zamówieniach publicznych znam, można było rozpocząć procedury 
miesiąc wcześniej. Odnośnie wysypiska w Borszowicach nie udzielił Pan odpowiedzi na 
żadne pytanie.  
Pani A. Grzybowska 
- muszę przyznać, że Burmistrz już w 2018 roku pytał czy jesteśmy gotowi do przetargu, 
musieliśmy się dobrze przygotować od podstaw, od niedawna jestem Naczelnikiem te sprawy 
są mi mało znane, musiałam się zapoznać być może to spowodowało że przeciągnęłam 
terminy, biorę to na siebie  to moja wina. 
Pan Burmistrz 
- to nie twoja wina Pani Naczelnik, to było najbardziej racjonalne, obserwowaliśmy rynek jak 
to wszystko się zachowuje, a mógł być drugi, trzeci przetarg 
Pani A. Grzybowska 
- nawet gdybyśmy rozpoczęli wcześniej to nie wiadomo jakby się skończyło, może też 
myślelibyśmy że następny byłby lepszy, patrzyliśmy żeby było jak najlepiej dla 
mieszkańców, np. Wodzisław miał 8 przetargów. 
Wiceprzewodnicząca A. Konieczna 
- zarzut był że procedury rozpoczęły się w maju. 
Radny P. Jaros 
- to nie zarzut tylko normalne pytanie, radny jak ma wątpliwości powinien zadawać pytania. 
Pan Przewodniczący 
- temat jest bardzo poważny, gdyby sesja była poświęcona tylko na temat dzikich wysypisk i 
wysypiska w Borszowicach to się zagadamy. 
Radny B. Wójcik 
- nadal czekam na odpowiedź. 
Pani A. Grzybowska 
- po przeliczeniu za odbiór z terenów zamieszkałych: 
24.674zł za selektywną zbiórkę 
160.524zł za nieselektywną 
71.915zł obsługa dla firmy 
Radna B. Wójcik 
- jaka opłata za sierpień za wywóz nieczystości? 
Pan Burmistrz 
- taka którą ustalimy 13zł i 18 zł, oczywiście ludzie będą składać nowe deklaracje. 
Radna B. Wójcik 
- 179tys EKOM za lipiec, trzeba doliczyć wynagrodzenie pracowników, inkaso. 
Pani A. Grzybowska 
- trzeba doliczyć PSZOK to razem ok. 96tys. 
Radna B. Wójcik 
- czyli 200tys. A przychód 257tys, czyli 57tys. na plus. 
Pan Burmistrz 



- to są teoretyczne wyliczenia, ludzie będą przechodzić na segregowane bo już składają 
deklaracje z terenów wiejskich. 
Radna B. Wójcik 
- za chwilę będziemy głosować, żebyśmy byli świadomi jakie kwoty wychodzą co miesiąc, co 
miesiąc superata 50tys. Czy stawka za niesegregowane nie może być niższa niż 18zł? Może 
się mylę proszę mi wyjaśnić. 
Pan Burmistrz 
- na dzisiaj tak wychodzi, nie chciałbym aby za chwilę znów podnosić cenę. 
Radna B. Wójcik 
- dlaczego chcemy 18zł za odpady niesegregowane? Zmieniamy uchwały to tą też możemy 
zmienić. 
Pan Burmistrz 
- możemy różne rzeczy robić przy niesegregowanych, zauważcie że każda gmina robi stawkę 
razy dwa. 
Radna B. Wójcik 
- zajmijmy się swoją gminą bo tutaj mieszkamy i tutaj płacimy 
Pan Burmistrz 
- odbyły się posiedzenia 3 Komisji Budżetowej, Zdrowia i Rolnictwa, poddawane było pod 
rozwagę  czy można tą cenę zmniejszyć tylko czy jest to celowe? 
Radna B. Wójcik 
- czy Pan nie wie jak ludzie mieszkają w Sędziszowie, świadomie chcemy podnieść wiedząc 
że będziemy mieć superatę. 
Pan Burmistrz 
- z tej superaty złotówki gmina nie weźmie tylko np. dokupi pojemników, wszystko ma zostać 
w gospodarce odpadami. 
Radna B. Wójcik 
- dlatego pytamy że w kalkulacji przyjął Pan 90% segregowanych. 
Pan Burmistrz 
- to co dziś przedstawiamy to jest 100% segregowanych, jak wczoraj mówiliśmy czy dla 
zmieszanych nie zastanowić się. 
Radny J. Wiencek 
- jeśli większa liczba ludzi będzie segregowała, musimy poczekać aż złożą deklaracje a może 
się okazać że te 13zł może nie pokryć kosztów. 
Radna B. Wójcik 
- czy uwierzysz że te kwoty się zamienią, jeśli tak to będziemy zmieniać uchwałę, dziś 
przedstawione to są kwoty z kosmosu, nie będę za tą uchwałą głosować. 
Pan Przewodniczący 
- poddaję uchwałę pod głosowanie, jeśli radni nie chcą głosować są inne możliwości 
wystąpienia przeciwko uchwale. 
Radny J. Chmielarski 
- czy w umowie z TAMAX był zapis że w razie przedłużenia umowy może podnieść ceny do 
50% , kto podpisał tą umowę? 
Pani Mecenas 
- nie mieliśmy takiego zapisu ale to wynika z ustawy o zamówieniach publicznych, próg 50% 
jest ustawowy. 
Radny J. Chmielarski 
- nie odpowiedział Pan kto podpisał umowę. 
Pan Burmistrz 
- odpowiadam wy jesteście przygotowani, ja muszę mieć czas żeby sprawdzić i dopiero 
odpowiedzieć. 



Pani Mecenas 
- umowy w gminie podpisują Burmistrz i Skarbnik. 
Radny J. Jaworski 
- moim zdaniem 13 i 18zł to co mamy zapłacić za sierpień, może coś zostanie. Nic nie stoi na 
przeszkodzie żeby się spotkać z nową kalkulacją we wrześniu. 
Radny P. Jaros 
- podał stawki za odpady segregowane w innych gminach są to kwoty: 
6,50zł, 10zł, 11,50zł a u nas 13zł 
Pan Przewodniczący 
- poddał uchwałę pod głosowanie w sprawie wyboru metody ustalenia opłaty za 
gospodarowanie odpadami komunalnymi oraz ustalenia stawki opłaty, 
8 głosów – za 
2 głosy wstrzymujące się 
4 głosy – przeciw                                        uchwała Nr XI/86/2019 
Pan Przewodniczący 
- przedstawił projekt uchwały w sprawie ustalenia stawek opłat za pojemnik o określonej 
pojemności, 
Radny R. Dębicki 
- za jednorazowe opróżnianie, a jak będzie gdy potrzeba 2x wywieźć to dwa razy mieszkaniec 
płaci? 
Pan Burmistrz 
- to są obszary niezamieszkałe, każda instytucja płaci od ilości pojemników czyli za ilość 
pojemników zadeklarowanych, 
- teraz musimy być taką kontrolą społeczną żeby jak najwięcej środków wpływało do 
systemu, nie może tak być aby firmy, które płacą od pojemnika  podrzucały odpady do 
gminnych lub innych pojemników, bo tak się już dzieje. 
Radny R. Dębicki 
- dlatego mówiłem że chcą uniknąć kosztów podrzucają do gminnych pojemników a cierpią 
mieszkańcy. 
Pan Burmistrz 
- dlatego będę prosił sołtysów i radnych aby zwracali uwagę, 10tys. mieszkańców uczciwie 
płaci. 
Pani Sekretarz 
- w tej nowej ustawie ten cały obszar niezamieszkałych zostaje wyjęty z systemu, będą 
zawierać umowy indywidualnie. Chcieliśmy aby system był jednolity, będziemy analizować 
temat po podpisaniu ustawy. Jeśli tak będzie to dla nas nie jest dobre bo będzie mniejsza 
kontrola nad nimi. 
Pan Przewodniczący 
Głosowanie 
9 głosów – za 
5 głosów – przeciw                                  uchwała Nr XI/87/2019 
Pan Przewodniczący 
- przedstawił projekt uchwały w sprawie ustalenia rocznej ryczałtowej opłaty za 
gospodarowanie odpadami komunalnymi od domków letniskowych lub od innej 
nieruchomości wykorzystywanej na cele rekreacyjno – wypoczynkowe, 
Głosowanie 
8 głosów – za 
1 głos – wstrzymujący się 
głosów – przeciw                                   uchwała Nr XI/88/2019 



- przedstawił projekt uchwały w sprawie zmiany w uchwale Nr XXXIV/234/2017 Rady 
Miejskiej Sędziszów z dnia 31 sierpnia 2017r. w sprawie określenia szczegółowego sposobu i 
zakresu świadczenia usług w zakresie odbierania odpadów komunalnych od właścicieli 
nieruchomości i zagospodarowania tych odpadów w zamian za uiszczoną przez właściciela 
nieruchomości opłatę za gospodarowanie odpadami komunalnymi. 
Głosowanie 
14 głosów – za                                      uchwała Nr XI/89/2019 
Ad. 5 
Pani Sekretarz 
- nasze uchwały podlegają prokuratorskiemu nadzorowi, Prokurator w zakresie 2 uchwał 
wniósł skargę do WSA: 
1. Uchwała w sprawie ustalenia stawki opłat za korzystanie z przystanków komunikacyjnych 
usytuowanych w pasie dróg publicznych znajdujących się na terenie gminy Sędziszów. Za 
całkowitym uchyleniem 
2. Uchwała zmieniająca uchwałę własną Nr XLVI/315/2018 Rady Miejskiej Sędziszów z dnia 
04 września 2018r. w sprawie przyjęcia Regulaminu dostarczania wody i odprowadzania 
ścieków dla Gminy Sędziszów – w części, miał uwagi do kilku zapisów. 
Rada miałaby 2 kierunki postępowania albo uznać że się nie zgadzamy z zarzutami 
prokuratora i poddać się ocenie Sądu albo przyjąć uwagi i podzielić jego stanowisko. 
Ad. 1 – zarzut że jest jedna stawka dla wszystkich przewoźników, uważa że tabor jest różny 
auta są mniejsze i większe. Była jedna opłata 2gr a teraz proponujemy uchwałę z dwiema 
stawkami:  
2gr gdy liczba miejsc jest mniej niż 22 
3 gr gdy liczba miejsc jest powyżej 22 
Skierujemy dokument do  WSA z informacją, że uwzględniamy argumentację i dla sądu 
sprawa będzie bezprzedmiotowa. 
Radny J. Strzelec 
- ile jest aut małych a ile dużych? 
Pani Sekretarz 
- nie wiem bo nie są u nas rejestrowane, przewoźnicy są z różnych gmin. Wpływy z tego 
tytułu za 2018 rok wyniosły 4600zł. 
Pan Przewodniczący 
- przedstawił projekt uchwały w sprawie ustalenia stawki opłat za korzystanie z przystanków 
komunikacyjnych usytuowanych w pasie dróg publicznych znajdujących się na terenie gminy 
Sędziszów.  
Głosowanie 
14 głosów – za                                         uchwała Nr XI/90/2019 
Ad. 6 
Pan Przewodniczący 
- przedstawił projekt  uchwały zmieniającej uchwałę własną Nr XLVI/315/2018 Rady 
Miejskiej Sędziszów z dnia 04 września 2018r. w sprawie przyjęcia Regulaminu dostarczania 
wody i odprowadzania ścieków dla Gminy Sędziszów. 
Głosowanie 
14 głosów – za                                      uchwała Nr XI/91/2019 
Pani Sekretarz 
- w dniu wczorajszym Prezes ZUK złożył pismo, że te zmiany nie będą kolidowały we 
właściwej obsłudze mieszkańców. 
Ad. 7 
Pan Przewodniczący  



- przedstawił projekt uchwały w sprawie nadania godności „Zasłużony dla Gminy 
Sędziszów”. 
Głosowanie 
14 głosów – za                                      uchwała Nr XI/92/2019 
Ad. 8 
Pani Skarbnik 
- przedstawiła projekt uchwały w sprawie zmian w WPF na lata 2019 –  2030. 
Głosowanie 
14 głosów – za                                          uchwała Nr XI/93/2019 
Ad. 9 
Pani Skarbnik 
- przedstawiła projekt uchwały w sprawie zmian w budżecie na 2019 rok. 
Głosowanie 
14 głosów – za                                       uchwała Nr XI/94/2019 
Ad. 10  
Radny R. Dębicki 
- czy mogę zabrać głos przed zamknięciem sesji. 
Pan Przewodniczący 
- nie bo nie ma tego w programie. 
Radny R. Dębicki 
- w takim razie zabiorę głos na następnej sesji. 
Pan Przewodniczący po wyczerpaniu porządku obrad zamknął XI sesję nadzwyczajną Rady 
Miejskiej Sędziszów VIII kadencji. 

Na tym protokół zakończono 
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